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The Djelfa region is one of the most important historical regions
that played a major role during its revolutionary march (1830-1962
AD), this long march full of struggle for the homeland. The most
important contribution it provided in this aspect was many
resistances, including the resistance of Hajj Musa Al-Derqawi, Al-Tali
Belkahl, Bushendouqa, and other men. The resistance, such as the
leader and hero Ziyan Ashour, who faced the French enemy in the
Djelfa region, and also fought the anti-revolutionary movements.

The role of the people of Djelfa and its people in the resistance was
not only limited to defending their region and their homes, but rather
it extended to a rare sense of patriotism, in which they were among
the first to bear a greater burden in defending the homeland as a
whole, by participating in the national resistance and supporting
everyone who took up arms against France. Such as the resistance of

Emir Abdelkader, the resistance of the sons of Sidi Sheikh, and others.
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La région de Djelfa est I'une des régions historiques les plus
importantes qui a joué un role majeur lors de sa marche
révolutionnaire (1830-1962 apres JC), cette longue marche pleine de
lutte pour la patrie. La contribution la plus importante qu'elle a
apportée dans cet aspect a été de nombreuses résistances. y compris la
résistance de Hajj Musa Al-Derqawi, Al-Tali Belkahl, Bushendouqa et
d'autres hommes de la résistance, comme le leader et héros Ziyan
Ashour, qui a affronté 'ennemi francais dans la région de Djelfa, et a
également combattu les anti-révolutionnaires. mouvements.

Le role des habitants de Djelfa et de ses habitants dans la
résistance ne se limitait pas seulement a défendre leur région et leurs
foyers, mais s'étendait plutot a un rare sens du patriotisme,
dans lequel ils étaient parmi les premiers a porter un plus grand

fardeau dans la défense.
la patrie dans son ensemble, en participant a la résistance
nationale et en soutenant tous ceux qui ont pris les armes contre la

France comme la résistance de 1'émir Abdelkader, la résistance des fils

de Sidi Cheikh, et d'autres.
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